



## HELGA STEPHENSON

### CEO, Academy of Canadian Cinema & Television

Helga Stephenson is CEO of the Academy of Canadian Cinema & Television which produces the Canadian Screen Awards and Canadian Screen Week. Co-founder of Human Rights Watch in Canada, Helga also serves as Chair of the Toronto Human Rights Watch Film Festival where she was honoured in 2015. Helga acts as Chair of the Reykjavik International Film Festival.

Helga is a multi-award-winning film and media arts leader having served as Executive Director of the Toronto International Film Festival (TIFF) and Chair of Viacom Canada. She also worked in communications for the Canada Council and the National Arts Centre. Her clients over the years include: AOL Time Warner, the Toronto Film Critics Awards, Telefilm Canada, Musée de Beaux Arts and the Canadian Film Centre.

Helga has served as Chair of the Toronto Downtown Jazz Festival and Co-Chair of Metro Toronto Round Table on Culture. She has advised the City of Toronto Mayor's Economic Partnership Council and the Women's Leadership Conference of the Americas.

--

## HELGA STEPHENSON

### Chef de la direction de l'Académie canadienne du cinéma et de la télévision

Helga Stephenson est chef de la direction de l'Académie canadienne du cinéma et de la télévision, qui produit les prix Écrans canadiens et la semaine du Canada à l'écran. Cofondatrice de Human Rights Watch au Canada, Helga préside également le Toronto Human Rights Watch Film Festival, où on l'a honorée en 2015, ainsi que le Festival international du film de Reykjavik.

Helga est une leader du cinéma et des arts médiatiques, gagnante de nombreux prix, qui a été directrice générale du Festival international du film de Toronto (TIFF) et présidente de Viacom Canada. Elle a en outre travaillé aux communications du Conseil des arts du Canada et du Centre national des Arts. Ses clients au fil des ans comptent notamment AOL Time Warner, les Toronto Film Critics Awards, Téléfilm Canada, le Musée des beaux-arts et le Centre canadien du film.

Helga a occupé le poste de présidente du Festival de jazz du centre-ville de Toronto et de coprésidente de la Metro Toronto Round Table on Culture. Elle a conseillé le Conseil de partenariat économique du maire de Toronto et la Women's Leadership Conference of the Americas.



PREMIER PARTNER

TELEFILM  
CANADA

PRINCIPAL PARTNER

BellMedia

LEAD PARTNERS

Canada  
Media Fund

CINEPLEX

Ontario  
Ontario Media Development  
Corporation

pwc

BROADCAST PARTNER

